
 

Augšdaugavas novada pašvaldība 
Dome 

Reģ. Nr. 40900036310, Rīgas iela 2, Daugavpils, LV-5401, tālr. 65422238,  e-pasts pasts@augsdaugavasnovads.lv, 
www.augsdaugavasnovads.lv 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA JAUTĀJUMU KOMITEJAS  
SĒDES PROTOKOLS  

 
Daugavpilī 

 
 
 

2024.gada 18.janvārī          Nr.42 
 
Komitejas atklāta sēde sasaukta plkst. 9.30, Rīgas iela 2, Daugavpils    
Sēde atklāta plkst. 9.30. 

 
 

Sēdi vada: Jānis Belkovskis, izglītības, kultūras un sporta jautājumu komitejas 
priekšsēdētājs 
Sēdi protokolē: Inese Beluničeva, Kancelejas Protokolu daļas vecākā lietvedības pārzine 
 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: 
Viktors Jasiņavičs, Dainis Millers, Dzintars Pabērzs, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane  
 

 attālināti komitejas locekle Gunta Semjonova 
 
 novada pašvaldības domes priekšsēdētājs Arvīds Kucins 

 
 novada pašvaldības domes priekšsēdētāja 1.vietnieks Aivars Rasčevski 

 
 novada pašvaldības domes deputāts Vitālijs Aizbalts  

 
 attālināti novada pašvaldības domes deputāts Aleksejs Mackevičs 

 
 novada pašvaldības Centrālās pārvaldes darbinieki:  

Kirils Ablecs, Pēteris Dzalbe, Ināra Natarova, Andris Pļaskota, Janita Zarakovska 
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 attālināti novada pašvaldības Centrālās pārvaldes darbinieki: 
Marija Boroņenko, Laura Grogorjeva, Kristaps Isoda, Evita Ivdra-Jankovska, Guntis 
Kaminskis, Ināra Natarova, Ērika Karņicka, Viktorija Kesareva, Māra Multiņa, Juris 
Ostrovskis, Elza Pučko, Ina Simanoviča, Andris Slesars, Irēna Timšāne  
 

 attālināti pagastu pārvalžu vadītāji: 
Ingūna Novicka, Iveta Plone, Vija Pļaskota, Viktors Potjomkins, Jānis Proms, Benita 
Štrausa, Ināra Ūbele, Brigita Vasiļevska  
  

 Ilūkstes Mūzikas un mākslas skolas direktore Ilona Linarte-Ruža 
 Naujenes Mūzikas un mākslas skolas direktors Ruslans Margevičs 
 Špoģu Mūzikas un mākas skolas direktors Andrejs Repins 
 Augšdaugavas novada Kultūras centra “Vārpa” direktore Inta Uškāne 
  

  
DARBA KĀRTĪBA 

 
1. Par Ilūkstes Mūzikas un mākslas skolas, Špoģu Mūzikas un mākslas skolas dalību 

KKF izsludinātajā projektā – Mūzikas izglītības iestāžu materiāli tehniskās bāzes 
uzlabošana 

2. Augšdaugavas  novada pašvaldības māksliniecisko  kolektīvu vadītāju darba  
samaksai un valsts sociālās  apdrošināšanas  obligātajām  iemaksām 2024.gadam 
paredzētās valsts budžeta  mērķdotācijas sadalījums 

3.  Par Medumu speciālās pamatskolas nosaukuma maiņu 

4. Informācija par jaunā finansēšanas modeļa ietekmi uz novada izglītības iestāžu 
tīklu (ekosistēmu) 

 
Uzstājās: 
 

Jānis Belkovskis, izglītības, kultūras un sporta jautājumu komitejas priekšsēdētājs, 
piedāvā iekļaut komitejas sēdes darba kārtībā 3 papildjautājumus un izskatīt tos kā 
komitejas sēdes darba kārtības pēdējos jautājumus.  

 
Augšdaugavas novada pašvaldības domes izglītības, kultūras un sporta jautājumu 

komiteja, balsojot ar 7 balsīm par (Jānis Belkovskis, Viktors Jasiņavičs, Dainis Millers, 
Dzintars Pabērzs, Gunta Semjonova, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, 
atturas – nav, nolemj:  

 
 Iekļaut izglītības, kultūras un sporta jautājumu komitejas sēdes darba kārtībā             

3 papildjautājumus un izskatīt tos kā komitejas sēdes darba kārtības pēdējos jautājumus:  
 

1.  VII  Starptautiskā pūšaminstrumentu spēles jauno izpildītāju 
konkursa „Naujene WIND 2024”  nolikums 

Ruslans Marģevičs – 
Naujenes Mūzikas un 

mākslas skolas direktors 

2. XXI Starptautiskā akordeonistu – solistu un ansambļu 
konkursa „Naujene – 2024" nolikums 

Ruslans Marģevičs 
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3. Par līdzfinansējuma samaksas kārtību Augšdaugavas novada 
pašvaldības profesionālās ievirzes izglītības iestādēs 

Ināra Natarova -                     
novada pašvaldības 

izpilddirektora 1.vietniece 

 
 
 

1. 
 

Par Ilūkstes Mūzikas un mākslas skolas, Špoģu Mūzikas un mākslas skolas dalību KKF 
izsludinātajā projektā – Mūzikas izglītības iestāžu materiāli tehniskās bāzes uzlabošana  
____________________________________________________________________ 

(Ilona Linarte-Ruža, Andrejs Repins, Gunta Semjonova, Vitālijs Aizbalts, Pēteris Dzalbe, 
Inta Uškāne,  Jānis Belkovskis) 

  
Uzstājās: 

 
Andrejs Repins, Špoģu Mūzikas un mākslas skolas direktors, runā par iestādes dalību 

Valsts Kultūrkapitāla fonda projektu konkursam mērķprogrammā “Mūzikas izglītības 
iestāžu materiāli tehniskās bāzes uzlabošana”, kur vēlas iesniegt projektu “Akordeona 
klases materiāli tehniskās bāzes uzlabošana”.  

 
Jānis Belkovskis, komitejas priekšsēdētājs, piedāvā papildināt lēmuma projektu ar 

punktu par Špoģu Mūzikas un mākslas skolas projekta iesniegšanas atbalstu. 
 
 Augšdaugavas novada pašvaldības domes izglītības, kultūras un sporta jautājumu 
komiteja, balsojot ar 7 balsīm par (Jānis Belkovskis, Viktors Jasiņavičs, Dainis Millers, 
Dzintars Pabērzs, Gunta Semjonova, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, 
atturas – nav, nolemj: 
 

1. Akceptēt un iesniegt novada pašvaldības domei izskatīšanai lēmuma projektu “Par 
Ilūkstes Mūzikas un mākslas skolas, Špoģu Mūzikas un mākslas skolas dalību KKF 
izsludinātajā projektā – Mūzikas izglītības iestāžu materiāli tehniskās bāzes uzlabošana”, 
papildinot ar punktu par Špoģu Mūzikas un mākslas skolas projekta iesniegšanas atbalstu. 

2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Jānim Belkovskim, izglītības, kultūras 
un sporta jautājumu komitejas priekšsēdētājam. 
 

2. 
 

Augšdaugavas  novada pašvaldības māksliniecisko  kolektīvu vadītāju darba  samaksai un 
valsts sociālās  apdrošināšanas  obligātajām  iemaksām 2024.gadam paredzētās valsts 

budžeta  mērķdotācijas sadalījums 
____________________________________________________________________ 

(Inta Uškāne, Jānis Belkovskis) 
  
 Augšdaugavas novada pašvaldības domes izglītības, kultūras un sporta jautājumu 
komiteja, balsojot ar 7 balsīm par (Jānis Belkovskis, Viktors Jasiņavičs, Dainis Millers, 
Dzintars Pabērzs, Gunta Semjonova, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, 
atturas – nav, nolemj: 
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1. Akceptēt un iesniegt novada pašvaldības domei izskatīšanai lēmuma projektu 

“Augšdaugavas  novada pašvaldības māksliniecisko  kolektīvu vadītāju darba  samaksai un 
valsts sociālās  apdrošināšanas  obligātajām  iemaksām 2024.gadam paredzētās valsts 
budžeta  mērķdotācijas sadalījums”. 

2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Jānim Belkovskim, izglītības, kultūras 
un sporta jautājumu komitejas priekšsēdētājam. 

 
3. 
 

Par Medumu speciālās pamatskolas nosaukuma maiņu 
____________________________________________________________________ 
(Janita Zarakovska, Ināra Natarova, Andris Pļaskota, Vitālijs Aizbalts, Pēteris Dzalbe,  

 Jānis Belkovskis) 
 
 Uzstājās: 

 
Jānis Belkovskis, komitejas priekšsēdētājs, interesējas, kas pirmkārt ir jādara – jāveic 

grozījumi pašvaldības saistošajos noteikumos vai jāpieņem šis lēmums? 
 
Andris Pļaskota, Juridiskās nodaļas vadītājs, uzskata, ka saistošo noteikumu projektu 

un lēmuma projektu var palaist paralēli. Saistošajiem noteikumiem vēl ir jāiziet sabiedrības 
viedokļa noskaidrošana.  
 
 Pēteris Dzalbe, novada pašvaldības izpilddirektors, piedāvā uzdot Juridiskās nodaļas 
vadītājam Andrim Pļaskotam uz finanšu komiteju sagatavot saistošo noteikumu projektu par 
grozījumiem pašvaldības nolikumā. 
 
 Augšdaugavas novada pašvaldības domes izglītības, kultūras un sporta jautājumu 
komiteja, balsojot ar 7 balsīm par (Jānis Belkovskis, Viktors Jasiņavičs, Dainis Millers, 
Dzintars Pabērzs, Gunta Semjonova, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, 
atturas – nav, nolemj: 
 

1. Akceptēt un iesniegt novada pašvaldības domei izskatīšanai lēmuma projektu “Par 
Medumu speciālās pamatskolas nosaukuma maiņu”. 

2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Jānim Belkovskim, izglītības, kultūras 
un sporta jautājumu komitejas priekšsēdētājam. 

3. Uzdot Juridiskās nodaļas vadītājam Andrim Pļaskotam uz finanšu komiteju 
sagatavot saistošo noteikumu projektu par grozījumiem pašvaldības nolikumā. 

 
4. 
 

Informācija par jaunā finansēšanas modeļa ietekmi uz novada izglītības iestāžu tīklu 
(ekosistēmu) 

____________________________________________________________________ 
(Janita Zarakovska, Vitālijs Aizbalts, Aleksandrs Sibirvecs, Pēteris Dzalbe, Gunta 

Semjonova, Viktors Jasiņavičs, Arvīds Kucins, Jānis Belkovskis) 
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Uzstājās  
 
 Janita Zarakovska, Izglītības pārvaldes vadītāja, informē deputātus par situāciju 
novada izglītības iestāžu tīklā. Drīzumā tiks izdoti Ministru kabineta noteikumi, kur noteiks, 
ka tās pašvaldības, kuras līdz 1.martam nolems pārveidot posmu – vidusskolu par 
pamatskolu, viņiem būs atļauts 11. un 12.klasēm pabeigt šo skolu un tiks saņemts valsts 
finansējums šiem gadiem. Ja tas netiek izdarīts līdz 1.martam, mēs turpinām 9.klases 
darbību, tad nesaņemam valsts līdzekļus, bet uzturam to paši no pašvaldības līdzekļiem.   
  
 Jānis Belkovskis, komitejas priekšsēdētājs, - februārī mums steidzami jāpieņem 
lēmums par vidusskolas posmu un, ko mēs darīsim par pamatskolām? 
 

Janita Zarakovska, Izglītības pārvaldes vadītāja, - Medumu pamatskolu mēs varam 
pilnīgi pievienot Sventes vidusskolai, Subatē ir 12 bērni, visas klases ir apvienotas – vai to 
ir vērts turēt? 
 
 Pēteris Dzalbe, novada pašvaldības izpilddirektors, iestājas par to, ka lai iesākt skolu 
reorganizāciju vajag līdz 1.martam pieņemt lēmumu, tāpēc jau nākamajā komitejā jāsāk 
izskatīt šo jautājumu. 
 
 Augšdaugavas novada pašvaldības domes izglītības, kultūras un sporta jautājumu 
komiteja nolemj: 
 

Pieņemt  zināšanai informāciju par jaunā finansēšanas modeļa ietekmi uz novada 
izglītības iestāžu tīklu (ekosistēmu). 
 
Pielikumā: informācija par jaunā finansēšanas modeļa ietekmi uz novada izglītības iestāžu  
        tīklu (ekosistēmu) uz 10 lp. 1 eks. 

 
5. 
 

VII  Starptautiskā pūšaminstrumentu spēles jauno izpildītāju konkursa „Naujene WIND 
2024”  nolikums 

____________________________________________________________________ 
(Ruslans Margevičs, Vitālijs Aizbalts, Jānis Belkovskis) 

  
Augšdaugavas novada pašvaldības domes izglītības, kultūras un sporta jautājumu 

komiteja, balsojot ar 7 balsīm par (Jānis Belkovskis, Viktors Jasiņavičs, Dainis Millers, 
Dzintars Pabērzs, Gunta Semjonova, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, 
atturas – nav, nolemj: 
 

1. Akceptēt un iesniegt novada pašvaldības domei izskatīšanai nolikuma projektu 
“VII  Starptautiskā pūšaminstrumentu spēles jauno izpildītāju konkursa „Naujene WIND 
2024”  nolikums”. 

2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Jānim Belkovskim, izglītības, kultūras 
un sporta jautājumu komitejas priekšsēdētājam. 
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6. 
 

XXI Starptautiskā akordeonistu – solistu un ansambļu konkursa „Naujene – 2024" nolikums 
____________________________________________________________________ 

(Ruslans Margevičs, Jānis Belkovskis) 
  
Augšdaugavas novada pašvaldības domes izglītības, kultūras un sporta jautājumu 

komiteja, balsojot ar 7 balsīm par (Jānis Belkovskis, Viktors Jasiņavičs, Dainis Millers, 
Dzintars Pabērzs, Gunta Semjonova, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, 
atturas – nav, nolemj: 
 

1. Akceptēt un iesniegt novada pašvaldības domei izskatīšanai nolikuma projektu 
“XXI Starptautiskā akordeonistu – solistu un ansambļu konkursa „Naujene – 2024" 
nolikums”. 

2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Jānim Belkovskim, izglītības, kultūras 
un sporta jautājumu komitejas priekšsēdētājam. 

 
7. 
 

Par līdzfinansējuma samaksas kārtību Augšdaugavas novada pašvaldības profesionālās 
ievirzes izglītības iestādēs 

____________________________________________________________________ 
(Ināra Natarova, Viktors Jasiņavičs, Andrejs Repins, Ilona Linarte-Ruža, Gunta Semjonova, 

Dzintars Pabērzs, Ruslans Margevičs, Pēteris Dzalbe, Aleksandrs Sibircevs, Jānis 
Belkovskis) 

  
Uzstājās: 
 
 Andrejs Repins, Špoģu Mūzikas un mākslas skolas direktors, - saistošo noteikumu 
projektā nosaukums ir mazliet neprecīzs – te būtu jāpapildina aiz vārda “pašvaldības” ar 
vārdiem “mūzikas un mākslas”. Uzskata, ka saistošajiem noteikumiem būtu jāstājas spēkā 
ar 1.septembri, lai vecāki pa vasaru varētu izvērtēt vai viņi turpinās vai neturpinās bērna 
izglītību.  

 
Jānis Belkovskis, komitejas priekšsēdētājs, - pēc izteiktajiem priekšlikumiem, 

piedāvā veikt šādus labojumus: 
- izteikt nosaukumu šādā redakcijā “Par līdzfinansējuma samaksas kārtību 

Augšdaugavas novada pašvaldības mūzikas un mākslas profesionālās ievirzes izglītības 
iestādēs”; 

- svītrot 19.punktā vārdu “un”; 
- papildināt 20.punktā aiz vārda “piešķir” ar  vārdu “sākot”; 
- papildināt 24.punktā aiz vārda “apmērā” ar vārdiem “uz  nākošo semestri”; 
- labot 29.punktā, ka saistošie noteikumi stājas spēkā ar 1.septembri; 
-   noskaidrot, vai paskaidrojuma raksta 6.punktā nepieciešams ierakstīt, ka saistošie 

noteikumi tiek publicēti sabiedrības viedokļa noskaidrošanai. 
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Augšdaugavas novada pašvaldības domes izglītības, kultūras un sporta jautājumu 
komiteja, balsojot ar 7 balsīm par (Jānis Belkovskis, Viktors Jasiņavičs, Dainis Millers, 
Dzintars Pabērzs, Gunta Semjonova, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, 
atturas – nav, nolemj: 
 

Akceptēt saistošo noteikumu projektu “Par līdzfinansējuma samaksas kārtību 
Augšdaugavas novada pašvaldības mūzikas un mākslas profesionālās ievirzes izglītības 
iestādēs”, veicot augstākminētos labojumus, publicēt novada pašvaldības mājas lapā uz 
divām nedēļām sabiedrības viedokļa noskaidrošanai un iesniegt novada pašvaldības domei 
izskatīšanai. 

 
 
 

Sēdes slēgta plkst. 11.20. 
 
 
 

Augšdaugavas novada pašvaldības  
domes izglītības, kultūras un sporta komitejas  
priekšsēdētājs   Jānis Belkovskis   
 

Kancelejas Protokolu daļas 
vecākā lietvedības pārzine      Inese Beluničeva 


